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Hei Roger.
 
Jeg har lest tilbakemelding.
 
Jeg ønsker at du frembringer navn og kontaktinfo til vedkommende du har snakket med i Vestfold lab.
Gjerne med en uttalelse fra vedkommende.
Uten dette dette bare hengende som påstander.
 
Ser du også betegner brønnen som en overflatebrønn, dette er feil. 
Det er ett oppkomme som fyller brønnen mye raskere enn overflatevann kan klare.
Hadde det kun vært overflatevann som blir samlet ville det vært naturlig å ha brønnen på ett lavere punkt 
på eiendommen der fyllingsgraden ville vært bedre ved samling av overflatevann.
 
Mvh.
Robert Bratland
 
 
 
 


